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Sak 2, saksnr. 47/18: Instituttets utvekslingsavtaler for sosiologi   
 

Bakgrunn: 

Fakultetet har satt i gang en ønsket gjennomgang av avtaleporteføljen ved fakultet og institutt. 

Som ledd i dette skal ISS gjøre en vurdering av våre avtaler, og foreslå videre framferd for 

disse. De ulike alternativene for hver avtale som ligger i bestillingen er 1) fortsette som i dag 

2) fase ut/legge ned 3) overføre til fakultetet. 

ISS har i dag ni avtaler som i hovedsak gir tilgang til sosiologiske emner. I tillegg har vi fem 

avtaler som gir tilgang til et bredere utvalg emner, og tre rettet inn mot SGO – se oversikt. Av 

disse er det et fåtall som brukes jevnlig av studenter, og ut i fra et rent administrativt blikk vil 

jeg argumentere for at avtaler uten relativt aktiv bruk fases ut/legges ned. Fagmiljøet kan ha et 

annet blikk på det og det er derfor verdifullt å høre med programrådet. Jeg ønsker derfor en 

diskusjon om hvilke av disse avtalene som ønskes videreført.  

Samtidig ville det være svært nyttig å høre programrådets syn på betydningen av sosiologisk 

rettede utvekslingsavtaler. Er dette noe instituttet skal bruke ressurser på, og hvis ja, hvordan 

bruker vi de mest effektivt. I forlengelse av dette er det naturlig å spørre om det er noen 

institusjoner som vi i dag ikke har avtale med, men som ville vært interessante. Faglig nivå og 

attraktivitet sett fra studentenes sted vil være vesentlig om man skal vurdere nye avtaler. 

Eksempelvis har Fredrik Engelstad spilt inn et forslag basert på eksisterende faglig samarbeid, 

Boston University. 

 


